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Technische vragen CDA inzake  

Brainportgelden 
 

Naar aanleiding van het krantenartikel 'Kempen wil geld van Brainport' in het Eindhovens 

Dagblad van vandaag d.d. 12-12 -2019 hebben wij de volgende opmerking en vraag.  

 

Al eerder is tijdens een raadsvergadering door ons mondeling de vraag gesteld of er 

stappen ondernomen waren om een deel van de €1,25 miljoen Brainportgelden in 
Veldhoven te doen landen.  

Toen is ons te verstaan gegeven dat zowel theater als bibliotheek ieder afzonderlijk samen 

met hun branchegenoten uit de regio aanvragen hadden ingediend maar niet de gemeente 

zelf. Er zou op die manier meer kans zijn .  

Wij vragen ons nu af of de Kempengemeenten het toch beter aanpakken door de 

aanvragen  te bundelen en als gemeente er achter te staan.  

Hoe kunnen wij dit plaatsen in de gezamenlijke aanvraag van culturele instellingen en 

bibliotheken regionaal?  

 

Wij begrijpen uit het artikel dat de vier Kempengemeenten rekenen op een kwart van deze 

gelden en samen een aanvraag ingediend hebben voor hun culturele- en sport 

voorzieningen. Dit alles uitgewerkt in een bidboek op basis van van de vereiste 

argumenten voor de toekenning van deze Brainportgelden: aantrekkelijker maken voor 

internationalen en/of bevorderen van onderlinge contacten inwoners regio.  

 

Het lijkt ons van groot belang dat een deel ook in Veldhoven terecht komt gezien de hoge 

kosten van het culturele en sportieve leven in Veldhoven waar zowel internationalen als de 

hele regio  en Veldhoven in het bijzonder hopelijk van kunnen blijven genieten.  

Daarbij bedenkend dat het erbij betrekken van internationalen en inwoners lokaal en 

regionaal voor veel verenigingen/organisaties een extra inzet vraagt.  

 

Wat is de stand zaken betreffende de deelaanvragen van de Schalm en de bibliotheek? 

Welke stappen zijn ondernomen om deze aanvragen te volgen en te ondersteunen?  

Wat heeft u als College ondernomen om Brainportgelden binnen te halen? Als Veldhoven 

alleen en met andere gemeentes samen?  

En zo het antwoord is 'niets' of weinig dan vragen wij alsnog actie te ondernemen en 

aanvragen in te dienen en lopende vragen van bibliotheek en theater te ondersteunen 

en  sport en muziek erbij te betrekken. De termijn dringt hebben we begrepen.  

 

Bij voorbaat dank voor uw reactie.  

 

Antwoord: 

 

De vragen van het CDA zijn gericht op de positie die Veldhoven inneemt bij de 

financieringsregeling voorzieningen (internationals en wijken & buurten) van de Brainport 

Nationale actieagenda. 

 

Doel en budget 

Brainport wil met deze financieringsregeling, waarvoor in totaal €7.000.000 gereserveerd 
is, zoveel mogelijk mensen in de gehele regio bereiken. Om de 

impact zo groot mogelijk te maken is begonnen met het oppakken van projecten die een 

regio brede 

impact hebben. Daarvoor is een maximum bedrag van € 2.000.000 gereserveerd.  
De overige €5.000.000  uit deze regeling wordt ingezet op projecten die een sub regionaal 

effect zullen hebben. 

 

Regiobrede impact: podia en bibliotheken 

Voor de projecten met een regio brede impact zijn twee projectideeën in beeld. Daar is 

Brainport Development 

mee om tafel om tot een uitgewerkt concreet plan te komen. Het gaat daarbij om een 

project 

gericht op podia en een project gericht op bibliotheken. Theater De Schalm en de 

Bibliotheek Veldhoven participeren in deze projecten.  
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Wij ondersteunen de aanvragen daar waar nodig en wenselijk. 

 

Sub regio’s en tranches 

Voor de projecten met een sub regionale impact zijn ook voorstellen ingediend. De 

sluitingsdatum voor indiening was 6 december 2019.  

De 4 sub regio’s is gevraagd om per sub regio een geprioriteerde projectenlijst op te 

stellen.  

Bij het toekennen van de middelen wordt in tranches gewerkt. Van iedere sub regio wordt 

het eerst 

geprioriteerde project getoetst en na akkoord toegekend. Blijven er financiële middelen 

over na een 

ronde wordt een volgende ronde toegekend. Dit vindt plaats tot alle middelen volledig 

benut zijn. Voor 

de 1e tranche wordt een maximale bijdrage vanuit het fonds gehanteerd van € 750.000 
per project, 

vervolgens € 500.000 en daarna € 300.000 (zie ook onderstaande tabel).  
 

De Kempen SGE De Peel A2 gemeenten 

Max. € 750.000 Max. € 750.000 Max. € 750.000 Max. € 750.000 

Max. € 500.000 Max. € 500.000 Max. € 500.000 Max. € 500.000 

Max € 300.000 Max. € 300.000 Max. € 300.000 Max. € 300.000 

 

Veldhoven is onderdeel van het Stedelijk Gebied Eindhoven (SGE). Het SGE heeft evenals 

de andere subregio’s een geprioriteerde projectenlijst ingediend bij Brainport development 
op het terrein van natuur, cultuur en sport.  

De drie projecten zijn 1. Kunstroute-netwerk, 2. Vincentre, 3. Beleefcampus De Braak. 

Begin januari 2020 wordt bekend of de middelen worden toegekend. 

Veldhoven neemt in het Kunstroute-netwerk deel met de kunstwandelroute Het Groene 

Lint. Deze route is in ontwikkeling en loopt van de markt van Eersel via Veldhoven naar de 

markt van Eindhoven.  

 

Sinds 9 december staat op onze website een uitgebreid nieuwsbericht met meer 

achtergrondinformatie over onze aanvraag.  

 

https://www.veldhoven.nl/nieuws/2019/12/09/stedelijk-gebied-eindhoven-vraagt-

rijksbijdrage-voor-regionale-voorzieningen 
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